
Z A P I S N I K 

 

 

 

sa sednice Izvršnog odbora Saveza radio - amatera Vojvodine, 

održane dana 27. februara 2015. godine sa početkom u 11 časova 

u prostorijama Radio kluba „Novi Sad“ YU7BPQ. 

Sednicu je sazvao, na osnovu člana 21. Statuta SRV, 

potpredsednik Laslo Bariček.  

Sednici su prisustvovali: Vojislav Kapun YU7AV, Teodor Mrkšić 

YU7AR, Laslo Bariček YU7CM, Stevan Stepanov YU3AA, Vladimir 

Lačok YU7YZ i Milan Miljkovac YU7MEX. Svoj izostanak je 

opravdao Staniša Zaklan YU7AC. 

 

 

Potpredsednik SRV Laslo Bariček je otvorio sednicu IO SRV i 

predložio sledeći: 

 

 

D n e v n i   r e d: 

 

1. Pripreme za sazivanje 49. Skupštine SRV i aktuelna 

problematika. 

 

 

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. Za zapisničara je izabran 

sekretar SRV Vladimir Lačok. 

 

Kraće obrazloženje sazivanja sednice IO SRV je dao Vojislav 

Kapun, koja je sazvana sa ciljem priprema za sazivanje 

Skupštine Saveza radio – amatera Vojvodine. Predložio je da se 

ista održi dana 4. aprila 2015. godine u Novom Sadu, što je 

jednoglasno usvojeno a na kojoj bi se razmatrali i materijali 

vezani za 2014. godinu, koje je potrebno pripremiti i dostaviti 

članovima u statutom utvrđenom roku. Milan Miljkovac je preuzeo 

na sebe obezbeđenje sale. 

Vladimir Lačok je upoznao članove IO SRV sa već pripremljenim 

materijalima za skupštinu i to: Završnim računima za 2013. i 

2014. godinu i Finansijskim planovima za 2014. i 2015. godinu. 

U 2013. i 2014. godini SRV je poslovao sa gubitkom, koji je u 

oba slučaja pokriven iz neraspoređene dobiti iz ranijih godina. 

U ovoj godini SRV bi trebalo da posluje pozitivno, zbog 

povećanja iznosa članarine, koja je glavni izvor prihoda, ali i 

zbog toga što će SRV konkurisati za dobijanje sredstava za 

posebne namene, koje izdvajaju državni organi za finansiranje 

aktivnosti od značaja za odbranu. Takođe će se pratiti konkursi 



svih ostalih subjekata i konkurisaće se tamo gde postoji 

objektivna mogućnost, odnosno programski interes. 

Laslo Bariček je informisao članove IO SRV dokle se stiglo sa 

izradom planova rada i izveštaja o radu za dvogodišnji period. 

Rekao je da će isti biti završeni na vreme. 

Vojislav Kapun je predložio a što je i prihvaćeno, da se u 

2015. godini povede više računa o osavremenjavanju repetitorske 

mreže i prelazak na digitalni rad. U tom cilju, SRV će 

izdvojiti veća finansijska sredstva. 

Milan Miljkovac je obavestio prisutne, da se od sredine marta 

gasi TV predajnik na Vencu i da će biti TV oprema demontirana, 

što treba iskoristiti. 

S obzirom da izdaci za zakup prostorija SRV u 2013. iznose 

154.443,14 dinara a u 2014. godini čak 186.331,44 dinara, 

dogovoreno je da se zatraži prijem kod gradonačelnika Novog 

Sada gospodina Miloša Vučevića radi sagledavanja mogućnosti 

umanjenja zakupnine. Dopis i obrazloženje će sačiniti 

sekretari. 

U 2015. godini treba povesti više računa oko naplate članarine. 

U tom pogledu treba ponuditi članovima, koji redovno izmiruju 

članarinu neke pogodnosti, posebno kada se radi o određenim 

beneficijama u QSL birou, uslugama SRV, takmičenjima i dr.  

Vojislav Kapun je upoznao prisutne, koje mere se preduzimaju od 

strane Saveza radio – amatera Srbije u pogledu korišćenja 

usluga QSL biroa. 

IO SRV je po pitanju dodele nagrada i priznanja na 

takmičenjima, koje organizuje SRV, imajući u vidu da iznos 

sredstava za te namene samo za dve zadnje godine iznosi oko 

70.000,00 dinara a polazeći od sličnog stava SRS, doneo Odluku 

koja se nalazi u prilogu ovog zapisnika. Sa ovom Odlukom 

upoznati sve a posebno učesnike takmičenja. 

 

 

 

 

Sednica je završena dana 27. februara 2015. godine u 13,15 

časova. 

 

 

 

 

SEKRETAR SRV         POTPREDSEDNIK SRV 

Vladimir Lačok         Laslo Bariček 


